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	To convert your existing distro spawners to xmlspawners

First, make sure that you have installed the recommended xmlspawner2-support.zip file that contains the SpawnerExporter.cs script. 

If you do not have this installed, the exportspawner command will not be available and step 1 will fail.

Then execute the following 3 commands in order

1) [global exportspawner blah
2) [xmlimportspawners blah
3) [global delete where spawner

The first step uses the exportspawner command to write out all of your distro spawners to an XML file named Saves/Spawners/blah

The second step uses the xmlimportspawners command to load those spawners back in from the file named blah as xmlspawners.

The third step deletes all of the original distro spawners. 
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	Pour convertir vos anciens spawners distro en xmlspawners 

d'abord, veillez que vous avez bien installé le dossier xmlspawner2-support.zip qui contient le script SpawnerExporter.cs. 

Si ce n'est pas le cas, la commande exportspawner ne sera pas disponible et l'étape 1 échouera. 

Exécutez alors les 3 commandes suivantes dans l'ordre 

1) [global exportspawner blah
2) [xmlimportspawners blah
3) [global delete where spawner

La première étape emploie la commande exportspawner , qui recopie tous vos spawners distro dans un dossier XML appelé Saves/Spawners/blah

La deuxièmes emploie la commande xmlimportspawners pour transformer ces spawners distro nommé blah comme xmlspawners. 

La troisième étape supprime tous les spawners distro originaux. 
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	Do xmlspawners use more resources then normal spawners? 
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	here is a post with the numbers
http://runuo.com/forums/showpost.php?p=448568&postcount=1078 
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	this command helps out a bit also once everyhing is all done do this.

[global set dorespawn true where xmlspawner
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	that's ok
dossier de surendettement 
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